
PROTOKOLL nr 4 

vid sammanträde den 19/1 1961 
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 
Åke Sand , 
Reine Gustafsson, 
Harry Holmberg, 
Suzanne Dettner/Mathiasson, 
Rolf Theblin.

Lennart Öberg, 
Karl Liliequist, sekr.

Förhindrade: Gustaf Douglas, Bengt Broberg, 
Hans Hellquist, Sture Danielsson (sjuk) och 

Einar Wikberg.

Dessutom närvarande från kansliet: Ove 
Lindberg.

§ 41: Fotbollsrapportering:
Redogjorde Åke Sand för ärenden från fotbollssammanträdet den 

13/1 1981 (som från ÖS även bevistats av Rudolf Walldén, Reine 
Gustafsson och Karl Liliequist), varvid huvudsakligen ekonomiska 
frågor kring nya och gamla representationsspelare hade aktuali
serats. Det konstaterades att oklarhet rådde på flera punkter 
gällande villkor för övergångar, bostads- och anställningsfrågor 
och liknande. Positivt var att Blackpool betalt resterande över
gångsbelopp för Gary Williams och att nu återstod blott att kräva 
på ett räntebelopp för 3 månader.

§ 42: Ishockey:

Beslöts att avvakta med begärd redovisning tills ett halv
årsbokslut kunde föreligga.

§ 43: Övriga sektioner:

Meddelade Harry Holmberg goda utsikter för Kalervo Alanenpääs 
kvarstannande i Stockholm och DIF sedan hans bostads- och arbets
frågor kunnat ordnas.

Lennart Öberg rapporterade klarsignal kring JSM i brottning 
och Karl Liliequist meddelade att DIF:s konståkare gjort rent hus 
vid DM genom segrar i alla klasser.

§ 44: Föregående protokoll:

Föredrogs ÖS-protokoll nr 3, som på några punkter skall bli 
föremål för viss "putsning" på förslag Walldén och Rolf Theblin. 
Protokoll nr 19 av den 17/11/80, tidigare godkänt, justerades 
av Harry Holmberg.

§ 45: Kontakt Fritidsförvaltningen:

Redogjorde Rudolf Walldén för underhandlingar med Thore 
Hallbäck i Fritidsförvaltningen. Denne hade getts besked om DIF:s 
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trängda ekonomiska läge mot bakgrund av förvaltningens uttag av 
dryga ersättningar för planhyra, vakter etc. i ishockeysammanhang. 
Hallbäck, som visat förståelse för DIF:s synpunkter, skall åter
komma i ärendet i samråd med borgarrådet Ingmar Josefsson och 
någon förtroendevald från kommunen för nya överläggningar. Vid 
den första överläggningen hade från DIF närvarit även Rolf Theblin, 
Bengt Broberg, Hans Swedberg och Åke Sand.

§46: Planerings- och utvecklingskommittén (PUK):

Rapporterterades från nyligen hållet sammanträde i PUK med 
närvarande Rudolf Walldén, Anders Lindstedt, Birger Sandberg, Oscar 
Bernadotte, Gustaf Douglas, Åke Sand och Ove Lindberg (förhinder 
hade anmälts av Arne Grunander). Lindstedt hade åtagit sig att 
arbeta fram ett förslag till ev. nyordning för en senare förut
sättningslös diskussion inom ÖS. Någon nedläggning av någon sek
tion hade i detta första skede ej aktualiserats. Ny träff 9/2 1981.

§ 47: Bingo-ärenden:

Redogjorde Rolf Theblin för SL:s förslag om höjd hyra från 
nuvarande 50.000 kr. till först 50.000 och därefter 69.000 kr. för 
bingolokalen i Skärholmen. En möjlighet att byta lokal med Fräls
ningsarmén resp. FIAT i samma område betecknade Theblin som en 
möjlighet till förmånligare avtal än med SL, varför uppdrogs åt 
Theblin att underhandla i tid, innan nuvarande kontrakt går ut 
om 2 månader. Theblin handlägger tillsammans med Wikberg/Lindberg.

Diskuterades anordnande av s.k. storbingo i Sundbyberg och 
"Riksettan".

§ 40: Övriga äreden:

Beslöts uppvakta hedersledamoten i ishockeysektionen, Ulf 
Adelsohn i anslutning till förestående vigsel med dels 1 st. DIF-
tallrik (modell Bågspännaren) dels 2 livstidsmedlemskort i för
eningen, varav det ena gällande den blivande hustrun.

Meddelades att OK (Harry Holmberg) för reklam på DIF:s med
lemskort gått med på att betala 1 kr. pr kort.

Beslöts tackskrivelse till Gunnar Rinman för hans 50-års
gåva till föreningen (protokoll nr 3).

Beslöts komplettera tidigare protokoll med beslut om ansökan 
om bingotillstånd (redan beviljat) för 1980-1981 för 5 milj. kronor 
och med angivande av Lennart Öberg som lotteriföreståndare. Be
rördes möjligheten att fortsättningsvis få tillstånd till högre 
spelbelopp.

Under hand framlagt förslag till modernisering (förbättring) 
av boxningsdräkten hade vunnit skönhetsrådets gillande för senare 
stadfästelse.

Avslutades sammanträdet. Nästa sammanträde enligt tidigare 
beslut den 2/2 1981 kl. 17.30 på Stadion.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)


